
Referat fra Kredsbestyrelsesmøde d. 27.11.24 

 

Tilstede: Ra, Michael, Henrik, Helena, Maria  

 

Dagsorden:  

Nyt fra: 

Byg 

Kasserer 

Formand 

Kurser  

Egebæk: Lukket punkt. 

 

Byg: 

Henrik informere om at de næsten er i bund med alle byggeansøgninger.  

De byggeansøgninger der når at komme ind inden 1.12.24 vil blive behandlet, så alt er 

færdigbehandlet senest d. 16.12.24, hvor Henrik og Michael også har sidste 

besigtigelse/godkendelse af haver. Så er alt ryddet. 

 

Egebæk: lukket punkt. 

 

Kasserer:  

Helena oplyser at kontoen ser fin ud og der er okay med penge på kontoen.  

Hun oplyser at det har kostet Kredsen ca. 46.000 kr. at være på kongres, dog har hun udarbejdet 

kørselsgodtgørelse og der vil komme ca. 13.500 kr. retur fra forbundet.  

Hun siger det er en god idé at hensætte midler til den kommende kongres, da det er dyrt at sende 

de delegerede afsted. Alle er enige i at det er en god idé.      

 

Helena har været tilmeldt et kursus i Dinero, men da underviseren blev syg, blev kurset ikke 

afholdt. Hun mener ikke det er nødvendigt med kurset længere, da det har varet for længe at få 

det afholdt og hun vil derfor bede om at få pengene tilbage.  



 

Det blev besluttet på et bestyrelsesmøde efter ekstra ordinært repræsentantskabsmøde, at alle 

skulle have 100 kr. i tilskud til internet om måneden.  

Beløbet er ikke blevet udbetalt. Ra og Maria  frasiger sig at få tilskuddet. Helena, Henrik og Michael 

vil gerne have tilskuddet udbetalt med tilbagevirkende kraft. Udbetalingen sker i dec.  

 

Helena beder om at alle melder ind med bonner, fakturaer og andre udlæg SENESET DEN 25 i 

MÅNEDEN, så hun kan nå at få det med når der skal laves løn.  

 

Helena informere om at næste revision er mandag d. 2.12.24 

 

Kontraktudvalget: 

 

Ra vil forsøge at haverne i Allonge, kun skal betale renter ca. 2300- 2800 kr. for vedligeholdelse. 

Tilbagebetaling skal slettes, i stedet oprettes en evigheds kontrakt.  

Allonge betalingsstart forsøges at sættes til 1.1.26, selv om kommunen ønsker det skal være fra nu.  

Patrick oplyser at beløbet der skal betales kan varierer, da den følger den variable rente.  

  

Byg skal fremover bede om kontakt oplysninger i deres skriv, så de kan ringe, hvis der er noget, når 

de skal ud og syne haver. 


